France Gélinas PETITION PETITION — SUPPORTIVE HOUSING
La députée:de Nickel Beit MPP PETITION PETITION — LOGEMENT AVEC SOUTIEN

To the Legislative Assembly of Ontario: / A PAssemblée Iégislative de I’Ontario :

WHEREAS there are 2.6 million Ontarians living with disabilities, requiring varying degrees of support; / ALORS QUE 2,6 millions d'Ontariennes et d'Ontariens vivent
avec des handicaps nécessitants divers degrés de soutien ;

WHEREAS Ontarians with disabilities face an increasing risk of institutionalization due to the lack of supportive housing; / ALORS QUE les Ontariennes et Ontariens
vivant avec un handicape sont confrontés a un risque croissant d'institutionnalisation en raison du manque de logements avec services de soutien ;

WHEREAS new housing starts are neither accessible nor inclusive to people living with disabilities; / ALORS QUE les nouveaux logements ne sont ni accessibles ni
inclusifs aux personnes vivants avec un handicap ;

WHEREAS accessible supportive housing allows, adults living with disabilities, autonomy to direct their own lives and to live independently; / ALORS QUE les
logements accessibles avec services de soutien permettent aux adultes handicapés d'étre autonomes, de diriger leur propre vie et de vivre de fagcon indépendante.

WE, the undersigned, petition the Legislative Assembly of Ontario as follows: to invest and expand Ontario’s supportive housing sector with the goal of encouraging
and respecting resident autonomy. / NOUS, soussignés, demandons a I'Assemblée Iégislative de I'Ontario d'investir et de développer le secteur du logement avec
services de soutien de I'Ontario dans le but d'encourager et de respecter I'autonomie des résidents et résidentes.
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